
   
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 18 POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2024 m. liepos 8 d. Nr. T2-8

Šilalė

Posėdis įvyko 2024-06-27 10.00 – 14.00 val. (Savivaldybės posėdžių salėje).

Posėdžio pirmininkas – Algirdas Meiženis.

Posėdžio sekretorė – Sandra Balčienė.

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 25 Tarybos nariai

(sąrašas pridedamas). 

Posėdyje dalyvavo 12 kviestųjų asmenų (sąrašas pridedamas).

Algirdas Meiženis informavo, jog balsavimas vyks per elektroninio balsavimo sistemą,

jei iškiltų techninių kliūčių siūloma išrinkti Balsų skaičiavimo komisiją, į kurią siūlomi Dainius

Bergelis (pirmininkas), Artūras Dambrauskas, Lineta Dargienė.

Tarybos nariai vienbalsiai pritarė vardinio balsavimo komisijos sudėčiai.

Posėdžio pirmininkas taip pat priminė posėdžio tvarką.

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-18

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024–2026 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-19

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

3. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos sprendimų pripažinimo netekusiais galios.

Pranešėjas Artūras Mikalauskas.

4. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 1 d. sprendimo Nr. T1-110

,,Dėl didžiausio leistino valstybės tarnautojų ir darbuotojų, dirbančių pagal darbo sutartis ir

gaunančių darbo užmokestį iš savivaldybės biudžeto, pareigybių skaičiaus patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėjas Artūras Mikalauskas.

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės infrastruktūros plėtros įmokos tarifo (tarifų)

patvirtinimo.

Pranešėja Aida Budrikienė.

6. Dėl Šilalės Simono Gaudėšiaus gimnazijos nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

7. Dėl Šilalės r. Laukuvos Norberto Vėliaus gimnazijos nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

8. Dėl Šilalės r. Kaltinėnų Aleksandro Stulginskio gimnazijos nuostatų patvirtinimo.

Elektroninio dokumento nuorašas
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Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

9. Dėl Šilalės r. Pajūrio Stanislovo Biržiškio gimnazijos nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

10. Dėl Šilalės lopšelio-darželio „Žiogelis“ nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

11. Dėl Šilalės r. Kvėdarnos darželio „Saulutė“ nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

12. Dėl Šilalės suaugusiųjų mokyklos nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

13. Dėl Šilalės meno mokyklos nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

14. Dėl Šilalės sporto mokyklos sportinio ugdymo organizavimo tvarkos aprašo

patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

15. Dėl mokesčio už neformalųjį vaikų švietimą Šilalės sporto mokykloje nustatymo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

16. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-

224 ,,Dėl Mokinių priėmimo į Šilalės sporto mokyklą tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

17. Dėl Mokyklinių autobusų naudojimo ir nuomos tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

18. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 29 d. sprendimo Nr. T1-

153 „Dėl Šilalės rajonui nusipelniusių asmenų skatinimo programos aprašo patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

19. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-1

„Dėl 2023–2029 m. Tauragė+ funkcinės zonos strategijos patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

20. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Kvėdarnos seniūnijos Kvėdarnos miestelio gatvės

pavadinimo pakeitimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

21. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypų, esančių Šilalės mieste, pradinės

pardavimo kainos patvirtinimo ir teikimo parduoti atvirojo aukciono būdu.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

22. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo, kadastro Nr. 8750/0007:251, dalies

esančios Šilalės rajono savivaldybėje, Pajūrio miestelyje, Jūros g. 12A, nuomos.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

23. Dėl leidimo pirkti techninio projekto užduoties ir techninio projekto rengimo

paslaugas.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

24. Dėl leidimo vykdyti Kaltinėnų seniūnijos Gineikių kaimo D. Poškos gatvės dalies

kapitalinio remonto, stabilizuojant žemės sankasą, darbų pirkimą.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

25. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-25

„Dėl Gyventojų iniciatyvų, skirtų gyvenamajai aplinkai ir viešajai infrastruktūrai gerinti ir kurti,

projektų idėjų atrankos ir finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

26. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 24 d. sprendimo Nr. T1-30

„Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės

vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo

sąlygoms užtikrinti, naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.
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27. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. kovo 7 d. sprendimo Nr. T1-49

„Dėl Šilalės rajono vietinės reikšmės kelių objektų prioritetinių eilių 2024-2026 metų sąrašo

patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

28.Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. kovo 7 d. sprendimo Nr. T1-50 „Dėl

Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės

vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus

eismo sąlygoms užtikrinti, 2024 metų objektų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

29. Dėl 2024 metų neapmokestinamojo žemės sklypo dydžio nustatymo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

30. Dėl žemės mokesčio ir valstybinės žemės nuomos mokesčio lengvatų 2024 metams

nustatymo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

31. Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn

ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

32. Dėl leidimo išnuomoti Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausiančias

patalpas nuomos be konkurso būdu.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

33. Dėl pripažinto netinkamu (negalimu) naudoti Šilalės rajono savivaldybei

nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto nurašymo, nugriovimo ir likvidavimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

34. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal panaudos sutartį asociacijai „Upynos

miestelio bendruomenė“.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

35. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. kovo 7 d. sprendimo Nr. T1-53

„Dėl sutikimo perimti Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn valstybei nuosavybės teise

priklausantį materialųjį turtą ir jo perdavimo Šilalės rajono savivaldybės viešajai bibliotekai“

pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

36. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. liepos 27 d. sprendimo Nr. T1-189

„Dėl Vienkartinių ir tikslinių pašalpų skyrimo ir mokėjimo Šilalės rajone tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

37. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. sausio 18 d. sprendimo Nr. T1-14

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų melioracijos darbų, finansuojamų valstybės biudžeto

lėšomis, sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

38. Dėl Šilalės rajono kaimo plėtros rėmimo 2024–2026 metų programos paraiškų

atrankos komisijos patvirtinimo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

39. Dėl pritarimo Šilalės rajono savivaldybės ir Telšių rajono savivaldybės

bendradarbiavimo sutarties pasirašymui.

Pranešėjas Andrius Jančauskas.

40. Dėl tiesiogiai stebimo trumpo gydymo kurso paslaugų.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

41. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Paršežerio ežero maudyklos ir paplūdimio sveikatos

saugos reikalavimų užtikrinimo ir priežiūros.

Pranešėja Ineta Butvidienė.
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42. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-

123 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės sveikatos rėmimo specialiosios programos įgyvendinimo ir

kontrolės tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

43. Dėl leidimo rengti ir teikti paraišką „Sveikatos specialistų rengimas, pritraukimas“.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

44. Dėl leidimo rengti ir teikti paraišką „Sveikatos centro veiklos modelio diegimas“.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

45. Dėl Vienkartinės paramos gimus vaikui skyrimo ir mokėjimo Šilalės rajono

savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėjas Raimundas Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas informavo, jog darbotvarkėje yra pakeitimų ir yra siūloma

išbraukti šiuos klausimus: 4 (Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 1 d.

sprendimo Nr. T1-110 ,,Dėl didžiausio leistino valstybės tarnautojų ir darbuotojų, dirbančių

pagal darbo sutartis ir gaunančių darbo užmokestį iš savivaldybės biudžeto, pareigybių skaičiaus

patvirtinimo“ pakeitimo), 40 (Dėl tiesiogiai stebimo trumpo gydymo kurso paslaugų), 41 (Dėl

Šilalės rajono savivaldybės Paršežerio ežero maudyklos ir paplūdimio sveikatos saugos

reikalavimų užtikrinimo ir priežiūros), 42 (Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m.

balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-123 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės sveikatos rėmimo

specialiosios programos įgyvendinimo ir kontrolės tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo),

įvardijo priežastis kodėl yra siūloma išbraukti, taip pat informavo, jog keičiasi kai kurių

klausimų pranešėjai ir 19, 23, 24, 26, 27, 28 darbotvarkės klausimus vietoje Jurgitos Pryšmantės

pristatys Simona Marozienė, 20 klausimą vietoje Jurgitos Pryšmantės pristatys Lina Pudžemytė-

Gaidamavičienė, 21, 22 klausimą vietoje Jurgitos Pryšmantės pristatys Jonas Kačinauskas ir 25

klausimą vietoje Jurgitos Pryšmantės pristatys Regina Stulgienė, taip informavo, jog 33 klausimo

pavadinime reikia išbraukti žodį „nugriovimo“ ir vietoje jo įrašyti „išardymo“.

Posėdžio pirmininkas klausė,  ar  bus klausimų, pasiūlymų dėl darbotvarkės.

Pasisakė Rima Norvilienė ir klausė, nusprendėte išbraukti 4 klausimą, ar norėjote

tarybos narius apgauti, ar turėjote kitokių kėslų padidinti asmeninio politinio pasitikėjimo

darbuotojų skaičių. Taip pat matyti, jog nėra iki galo paruošti ir 3 sveikatos srities klausimai,

kodėl atsitiko taip, kad juos išbraukiame ir nesvarstome.

Algirdas Meiženis atsakė, kad išvengti neaiškumų, klausimai yra keičiami, plačiau

paaiškinti ir įvardinti priežastis kodėl keičiama galėtų Teisės, personalo ir civilinės metrikacijos

skyriaus vedėjas.

Pasisakė Artūras Mikalauskas, jog teisėkūros procesas neapsiriboja vien tik sprendimo

parengimu, yra ir svarstymas ir tvarkymas ir galutinai priėmimas. Džiaugiuosi, jog padarytos

spragos rengimo metu yra pastebėtos ir taisomos. Iniciatoriai, rengėjai sutinka dar prie jų

pasidarbuoti ir pateikti tarybai išdirbtus sprendimus, kas ir yra teisėkūros vienas iš uždavinių,

kad teisės aktai turi būti aiškūs, suprantami visuomenei. Jokių sąmokslo teorijų nėra,

komitetuose minėjau, jog didžiausio leistino skaičiaus skaičius nedidėja, 2023 m. tarybos

sprendime buvo 6 politinio pasitikėjimo darbuotojai, tik administracijos direktorius buvo

išskirtas į atskirą eilutę, šiame parengtame tarybos sprendime taip pat 6 politinio pasitikėjimo

darbuotojai ir direktorius patenka į tą skaičių, gaila, kad šiais dalykais yra manipuliuojama. Pats

sprendimo projektas yra netikslus tik todėl mes jį ir atsišaukėme, dėl to, jog buvo

neapsižiūrėjimas dėl pavadinimo, kada panaikiname valstybės tarnautojus, darbuotojus

dirbančius pagal darbo sutartis paliekame tik politinio pasitikėjimo, pavadinimas nebeatitinka

turinio. Taip pat dėl kitų klausimų, 40, komitetuose dėl DOTS paslaugų teikimo buvo

formuojama, jog reikėtų atsiklausti privačių įstaigų, kaip jie tas paslaugas teikia, matome

ypatingai 1.2. šio sprendimo, kurią eilutę reikia tikslinti, savivaldybės gydytoja surinks duomenis

kiek tokių pacientų turi privatininkai ir manome, jog liepos mėnesį ateis su aiškesniu ir tikslesniu

tarybos sprendimu. Toliau dėl kitų sprendimo projektų, dėl 41 klausimo komiteto posėdyje kilo
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didelė diskusija, ypatingai dėl 1.3. papunkčio ir tikrai galiu patikinti, kad kaip buvo teigiama

uab‘as, šiai įmonei, kuriai yra pagal sutartį perduota teritorija, paplūdimiai taip pat buvo

perduoti, buvo perduoti visi 5 ha sklypo iki pat vandens su išvardintais dviem paplūdimiais,

pastatais, aikštelėmis ir t. t., tad buvo kalbama jog 1.3. punktą reikėtų patikslinti taip, kad

galutinai paskirt paplūdimio administratoriui, dėl šios priežasties atsišaukėme šį klausimą, visgi

reikės dialogo, pasitarti susitarti ir galutinai teisiškai tai įsiforminti, na, o 43 klausimas susijęs su

41 ir 40 klausimu, todėl irgi atidemas.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už darbotvarkę su pakeitimais.

Darbotvarkė patvirtinta. Tarybos nariai vienbalsiai pritarė pateiktai darbotvarkei.

Balsavo: UŽ – 25.

Posėdžio pirmininkas priminė Tarybos veiklos reglamento nuostatas, kuriomis

vadovaujantis, Tarybos narys gali pateikti 3 klausimus, pasisakyti svarstomu klausimu 1 kartą,

prieš pradedant svarstyti klausimą, kuris jam sukelia interesų konfliktą, privalo informuoti tarybą

apie esamą interesų konfliktą ir pareikšti apie nusišalinimą, ištraukti iš elektroninio balsavimo

įrenginio kortelę ir išeiti iš posėdžių salės.

Posėdžio pertrauka planuojama po 1 val. 30 min., kitos – pagal poreikį.

Raimundas Vaitiekus atliko viešą pranešimą, informavo apie sudarytą Centro-Šilališkių

frakciją.

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo

Nr. T1-18 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024–2026 metų strateginio veiklos plano

patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, biudžete sumažinta eilutė Dariaus ir Girėno skverui, ar atsisakote

ambicijos šį skverą tvarkyti ar nusprendėte ieškoti papildomų finansavimo lėšų ir kur ta dalis

lėšų nuo tos eilutės buvo paskirstyta. 

A. Jančauskas atsakė, kad skvero rekonstrukcijos neatsisakome, laikinai pasiskolinome

pinigus, kad galėtume apmokėti už saulės elektrinę, paskui pinigai bus grąžinti.

R. Norvilienė klausė dėl Šilalės krašto identiteto, kokioje stadijoje yra pirkimai, ir prašė

paaiškinti kodėl buvo nukabintos „Lietuvos patriotų miestas“ lentelės.

A. Jančauskas atsakė, kad dėl identiteto praeitoje savaitėje buvo pasirašyta sutartis su

viena įmone, kuri laimėjo viešąjį pirkimą ir su ja bus pradedami darbai, o dėl lentelių tai buvo

toks sprendimas, šiai dienai yra atnaujinami Šilalės „vartai“.

R. Gečienė klausė dėl kolumbariumo, kada pajudės kolumbariumo projektas.

A. Jančauskas atsakė, kad šiai dienai gauta projekto ekspertizė, reikalingi tam tikri

pataisymai, tad projektas vėl bus po pataisymų grąžintas ekspertizei ir po jos jau bus vykdomi

darbai. 

R. Gečienė klausė dėl miesto laikrodžio, kodėl jis neatremontuojamas, jam skirti 5000

Eur, tad ar bus perkamas naujas laikrodis ar suma skirta remontui.

Pasisakė A. Meiženis.

A. Jančauskas atsakė, kad laikrodžiui dar nėra paskirti pinigai, už tai dar turėsite

prabalsuoti, laikrodis šiai dienai yra neremontuojamas, planuojama atnaujinti nauju, panašiu

laikrodžiu.

R. Gečienė klausė, kodėl Šilalės miesto bažnyčios stogo remontui nėra skirta pinigų,

buvo pažadėta skirti iš savivaldybės biudžeto, tad ar yra planuojama skirti.

R. Toleikis atsakė, jog net nebuvo gautas prašymas iš bažnyčios.

D. Bergelis klausė dėl saulės elektrinių Lentinės k., ar jau yra viskas pilnai priduota.

A. Jančauskas atsakė, kad elektrinė šiai dienai yra pilnai veikianti, beliko paskutinis

atsiskaitymas su rangovais.
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L. Dargienė tikslinosi dėl strateginio veiklos plano 1 priedo.

D. Vėlavičiutė atsakė, kad pasitikslins dėl šio priedo.

A. Giedraitienė klausė, ar sporto salės buvę trūkumai jau pašalinti, kiek tai kainavo.

A. Jančauskas atsakė, kad negali patikslinti ar trūkumai jau visi pabaigti taisyti, tad dar

reikėtų pasidomėti.

R. Jonutis klausė, ar žiūrėjote gal Šilalės miesto laikrodį būtų pigiau suremontuoti, o ne

naują pirkti. 

A. Jančauskas atsakė, kad bet kokiu atveju tokiais darbais užsiima seniūnija, direktorius

to nevertina, bet kiek žinoma laikrodis nepataisomas.

R. Norvilienė klausė, Šilalės miesto ir bendruomenių parko pritaikymui lankymui buvo

numatyta skirti 50 000 Eur, galbūt jau žinoma kas už tas lėšas bus daroma, o gal jau yra

padaryta.

A. Jančauskas atsakė, kad ši pinigų suma numatyta projektavimui. Apie tai kas bus

projektuojama pristatysime liepos mėnesį. 

R. Vaitiekus klausė, dėl balsavimo įrangos keitimo, didelė suma, galbūt įrangos nereikia

ir tą sumą vertėtų panaudoti kur nors kitur ir, ar tai yra siūlymas keisti visą balsavimo įrangą ar

nevisą.

A. Jančauskas atsakė, kad įrangą nuolat taisome, galima sakyti, kad netgi lopome,

skolinamės balsadėžes iš kitų savivaldybių, nes pirkti tokių jau nebėra. Vis dėl to, tai yra tarybos

apsisprendimas ir šiai dienai yra reikalinga 65 000 Eur visos įrangos atnaujinimui, tačiau

biudžete tam buvome nusimatę tik 50 000 Eur, tad dar 15 000 Eur trūksta. 

R. Vaitiekus siūlė susilaikyti nuo balsavimo įrangos pirkimo, ieškoti pigesnio būdo, o

prie Šilalės miesto laikrodžio nusimatyti mažesnę sumą – 1 500 Eur, kad arba nupirkti arba

sutvarkyti už šią sumą.

Pasisakė R. Norvilienė, A. Meiženis.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti R. Vaitiekaus įvardintiems

pasiūlymams.

Tarybos nariai pritarė bendru sutarimu abiems pasiūlymams. 

Posėdžio pirmininkas siūlė baluoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-18 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024–2026

metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo

Nr. T1-19 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais, kuriems buvo

pritarta prie 1 darbotvarkės klausimo ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė baluoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-19 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų

biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

3. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos sprendimų pripažinimas

netekusiais galios.

Pranešėjas Artūras Mikalauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos sprendimų pripažinimo netekusiais galios (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės infrastruktūros plėtros įmokos tarifo

(tarifų) patvirtinimas.

Pranešėja Aida Budrikienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu – 1.2. punkte

patikslinti datą ir vietoje 2025 m. sausio 1 d. įrašyti iki kol bus patvirtintas Šilalės rajono

savivaldybės teritorijos bendrojo plano keitimas ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus prašė patikslinti, ar projektuojantis naują gyvenamąjį namą, ir projektuojant

saulės elektrines ant jų stogo ar ant žemės irgi reikės mokėti po 1 Eur už m².

A. Budrikienė atsakė, kad ne. Nes pagal atsinaujinančių energetikos išteklių įstatymą yra

numatyta, kad saulės jėgainėms iki tam tikros galios nereikia rengti techninio projekto, nereikia

statybą leidžiančių dokumentų, todėl tokiems ir nereikia (iki 100 kW nereikia).

R. Norvilienė klausė, ar domėjotės kokius įkainius tokiems objektams turi nusistatę

aplinkiniai rajonai.

A. Budrikienė atsakė, kad taip, domėjosi, tačiau kai kurie rajonai nusistatę įkainius kurie

neatitinka metodikos, energetikos objektams yra nusistatę už 1 kW, bet pagal metodiką yra

siūloma už m² (užstatomą plotą).

R. Norvilienė klausė, kiek tikėtina per metus mes tokių objektų galėtume turėti ir ar

turėjome. 

A. Budrikienė atsakė, kad šiuo metu yra rengiami keli projektiniai pasiūlymai, bus

rengiami techniniai projektai, planuoja Mažrimų kaime užstatyti virš 1 Ha ploto.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

infrastruktūros plėtros įmokos tarifo (tarifų) patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

6. SVARSTYTA. Šilalės Simono Gaudėšiaus gimnazijos nuostatų patvirtinimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės Simono Gaudėšiaus

gimnazijos nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

7. SVARSTYTA. Šilalės r. Laukuvos Norberto Vėliaus gimnazijos nuostatų

patvirtinimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – išbraukti 45

punktą ir atitinkamai toliau pakeisti numeraciją (Vyriausybės atstovų nuomonę tai perteklinis

reikalavimas, dėl to siūloma išbraukti) ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės r. Laukuvos Norberto

Vėliaus gimnazijos nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

8. SVARSTYTA. Šilalės r. Kaltinėnų Aleksandro Stulginskio gimnazijos nuostatų

patvirtinimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – išbraukti 45

punktą ir atitinkamai toliau pakeisti numeraciją ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės r. Kaltinėnų Aleksandro

Stulginskio gimnazijos nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

9. SVARSTYTA. Šilalės r. Pajūrio Stanislovo Biržiškio gimnazijos nuostatų

patvirtinimas.
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Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės r. Pajūrio Stanislovo

Biržiškio gimnazijos nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

10. SVARSTYTA. Šilalės lopšelio-darželio „Žiogelis“ nuostatų patvirtinimas.

Tarybos narys Remigijus Jonutis nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė

(dėl galimo viešų ir privačių interesų konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – išbraukti 41

punktą ir atitinkamai toliau pakeisti numeraciją ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės lopšelio-darželio

„Žiogelis“ nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Jonutis.

11. SVARSTYTA. Šilalės r. Kvėdarnos darželio „Saulutė“ nuostatų patvirtinimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – išbraukti 43

punktą ir atitinkamai toliau pakeisti numeraciją ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės r. Kvėdarnos darželio

„Saulutė“ nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

12. SVARSTYTA. Šilalės suaugusiųjų mokyklos nuostatų patvirtinimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – išbraukti 44

punktą ir atitinkamai toliau pakeisti numeraciją ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės suaugusiųjų mokyklos

nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

13. SVARSTYTA. Šilalės meno mokyklos nuostatų patvirtinimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su patikslinimais – 17 punkte

išbraukti žodžius „neformaliojo suaugusiųjų švietimo programos“ ir 17.3. punkto pabaigoje

pridėti žodį „programas“ ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės meno mokyklos nuostatų

patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

14. SVARSTYTA. Šilalės sporto mokyklos sportinio ugdymo organizavimo tvarkos

aprašo patvirtinimas.

Tarybos narė Aistė Giedraitienė nusišalino nuo 14, 15, 16 klausimų svarstymo, priežastį

nurodė (dėl galimo viešų ir privačių interesų konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su patikslinimais – 4 p. turėtų

būti VI skyrius (Sportinio ugdymo ypatumai) ir VII skyrius (Baigiamosios nuostatos) ir prašė

pritarti.
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Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės sporto mokyklos sportinio

ugdymo organizavimo tvarkos aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

15. SVARSTYTA. Mokesčio už neformalųjį vaikų švietimą Šilalės sporto mokykloje

nustatymas.

Tarybos narys Remigijus Jonutis nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė

(dėl galimų viešų ir privačių interesų konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl mokesčio už neformalųjį vaikų

švietimą Šilalės sporto mokykloje nustatymo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Jonutis.

16. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo

Nr. T1-224 ,,Dėl Mokinių priėmimo į Šilalės sporto mokyklą tvarkos aprašo patvirtinimo“

pakeitimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu – 1.1.

papunkčio formuluotę papildyti 2.1¹ papunkčiu ir jį išdėstyti taip: „2.1¹ Neformaliojo ugdymo

programa ‒ programa, kuria siekiama ugdyti asmens gyvenimo įgūdžius, socialines ir kitas

bendrąsias kompetencijas per sportą“ ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-224 ,,Dėl Mokinių priėmimo į Šilalės sporto

mokyklą tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo A. Giedraitienė.

17. SVARSTYTA. Mokyklinių autobusų naudojimo ir nuomos tvarkos aprašo

patvirtinimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Mokyklinių autobusų naudojimo

ir nuomos tvarkos aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

18. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 29 d. sprendimo

Nr. T1-153 „Dėl Šilalės rajonui nusipelniusių asmenų skatinimo programos aprašo patvirtinimo“

pakeitimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Pasisakė E. Auškalnis, A. Meiženis.

Iš posėdžių salės išėjo V. Jasevičius.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. birželio 29 d. sprendimo Nr. T1-153 „Dėl Šilalės rajonui nusipelniusių asmenų

skatinimo programos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 4. NEBALSAVO – 1.
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19. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo

Nr. T1-1 „Dėl 2023–2029 m. Tauragė+ funkcinės zonos strategijos patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Simona Marozienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, gal galite patikslinti dėl 3 projektų-objektų, kodėl pasirinkti šie trys

objektai ir kas tiksliai bus daroma.

A. Jančauskas atsakė, kad liepos mėnesį komitetuose, visuomenei ir tarybos nariams bus

pristatyti projektiniai pasiūlymai, kas dar konkrečiau bus daroma pamatysime tik techniniame

projekte. Prašė turėti kantrybės ir plaukti.

Į posėdžių salę sugrįžo V. Jasevičius.

R. Norvilienė prašė direktoriaus prisipažinti, jog nežino kas bus daroma ir klausė, ar

visuomenei pristatyti projektai kažką lems, ar visuomenė galės sakyti, kad kiti objektai yra

svarbesni. 

A. Jančauskas atsakė, kad dėl vietų parinkimo savivaldybės puslapyje buvo viešai

pateiktas pasiūlymas visuomenei teikti pasiūlymus, tačiau pasiūlymų nebuvo gauta, todėl

vadovai nusprendėme dėl šių trijų vietų. Žinau kas bus daroma, tačiau sukonkretinsime liepos

mėnesį, šiandien yra užbaiginėjimo procese, turbūt gamtos objektų pritaikymą lankymui galite

įsivaizduoti – takai, poilsio aikštelės, tvenkinio sutvarkymas maudymuisi ir kt. Pastatai nebus

statomi.

Toliau nariai diskutavo dėl viešinimo.

L. Dargienė prašė pasidalinti vizualizacija su tarybos nariai, kad žinotų ką ketinama

daryti.

A. Dambrauskas klausė, kokia situacija su Šarūnkalniu.

A. Jančauskas atsakė, kad vyksta teisminis procesas.

Pasisakė R. Norvilienė, A. Jančauskas, L. Dargienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-1 „Dėl 2023–2029 m. Tauragė+ funkcinės zonos

strategijos patvirtinimo“ pakeitimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 6.

20. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Kvėdarnos seniūnijos Kvėdarnos

miestelio gatvės pavadinimo pakeitimas.

Pranešėja Lina Pudžemytė-Gaidamavičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar gyventojams teks patirti papildomų išlaidų dėl gatvės

pavadinimo pakeitimo.

A. Jančauskas atsakė, kad gyventojai nepatirs jokių papildomų išlaidų.

R. Norvilienė klausė, ar domėjotės, kad gal Šilalės rajone yra ir daugiau gatvių, kurių

pavadinimus reikėtų pakeisti.

L. Pudžemytė-Gaidamavičienė atsakė, kad nesidomėjo, bet Lietuvos gyventojų genocido

ir rezistencijos tyrimo centro buvo nurodyta, jog turime pakeisti šios gatvės pavadinimą.

R. Norvilienė pasisakė dėl Kaltinėnuose esančios Pergalės g.

R. Jonutis klausė, ar tiesa jog pagal patvirtintą Šilalės miesto bendrąjį planą turime dvi

gatves su vienodais pavadinimais (Slėnio g.). Siūlė pasižiūrėti.

Pasisakė R. Norvilienė, A. Jančauskas, R. Toleikis, A. Meiženis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

Kvėdarnos seniūnijos Kvėdarnos miestelio gatvės pavadinimo pakeitimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 2.

Skelbiama 30 min. pertrauka.

Po pertraukos į posėdį sugrįžo visi tarybos nariai.
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21. SVARSTYTA. Kitos paskirties valstybinės žemės sklypų, esančių Šilalės mieste,

pradinės pardavimo kainos patvirtinimas ir teikimas parduoti atvirojo aukciono būdu.

Iš posėdžių salės išėjo Akvilė Gargasaitė.

Pranešėjas Jonas Kačinauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, kas bus tiksliai daroma šiuose sklypuose.

J. Kačinauskas atsakė, kad 2 sklypai yra vienbučių-dvibučių gyvenamųjų pastatų

statymui, o kitas komercinės paskirties sklypas.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl kitos paskirties valstybinės žemės

sklypų, esančių Šilalės mieste, pradinės pardavimo kainos patvirtinimo ir teikimo parduoti

atvirojo aukciono būdu (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. NABALSAVO – 1.

22. SVARSTYTA. Kitos paskirties valstybinės žemės sklypo, kadastro Nr.

8750/0007:251, dalies esančios Šilalės rajono savivaldybėje, Pajūrio miestelyje, Jūros g. 12A,

nuoma.

Į posėdžių salę parėjo A. Gargasaitė.

Pranešėjas Jonas Kačinauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus klausė, sklypas sklype, atskiras sklypas nesuformuotas, ar jam suteiktas

adresas. 

J. Kačinauskas atsakė, jog adresas yra suteiktas visam sklypui.

R. Vaitiekus tikslinosi, tuo pačiu adresu, tik nužymėtos koordinatės.

J. Kačinauskas atsakė, kad taip.

R. Norvilienė klausė, ar to nereikėjo padaryti jau anksčiau, prieš oficialiai atidarant teniso

kortus. 

J. Kačinauskas paaiškino, kad tuomet buvo išduotas leidimas statybai, ir niekas neprašė, o

dabar reikalauja, nes neina kitaip įregistruoti. 

Pasisakė R. Norvilienė ir prašė paaiškinti, ką darome su šiuo sprendimo projektu, kas

vyksta.

A. Mikalauskas paaiškino, kad tuo metu šios žemės savivaldybė nevaldė, leidimą išdavė

NŽT, tačiau šiai dienai visgi įteisinimui neužtenka sutikimo, kuris tuo metu buvo išduotas, o

kadangi nuo sausio 1 d. žemės yra perduotos savivaldybei, turi būti tarybos sprendimas. 

R. Vaitiekus klausė, ar yra suderinta ir, ar priėmus tokį sprendimą ir pasirašius sutartį jau

tiks, ar dar nėra aišku.

A. Mikalauskas atsakė, kad tai labai sudėtingas dalykas ir šiai dienai yra šis vienintelis

kelias, kad bendruomenei nereikėtų grąžinti lėšų, galutinį žodį tars NŽT vertindama šį

sprendimą. 

R. Norvilienė klausė, ar šiuo atveju tarybos nariai pasielgs teisėtai balsuodami už šį

sprendimo projektą, žinodami, kad prieš tai nebuvo padaryti teisėtai visi žingsniai. 

A. Mikalauskas atsakė, kad pasielgsite teisėtai, iškilo tik įteisinimo fakto klausimas

pastatytų pastatų, tai yra vienintelis kelias. 

E. Auškalnis klausė, iš ko bendruomenė mokės numatytą 492 Eur mokestį.

J. Kačinauskas paaiškino, kad mokės nuo tos žemės sklypo dalies mokestį, tai yra galbūt

apie 4 proc. Nei viena bendruomenė kuri turi tokį mokestį dar nesiskundė.

R. Norvilienė domėjosi, sutartyje nurodyta, kad šią žemę bendruomenei išnuomotume 5

m., o kas toliau.

J. Kačinauskas atsakė, kad bendruomenės prašymas buvo tokiam laikotarpiui.

R. Norvilienė klausė, ar po 5 m. juos reikės nugriauti (teniso kortus).

J. Kačinauskas atsakė, kad yra galimybė prasitęsti nuomą, o jei nenorėtų, tai išperka

valstybė, nugriauti nereikės.

Pasisakė R. Norvilienė.
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V. Jasevičius klausė dėl sutarties 26 punkto, ar aukciono būdu išnuomota.

J. Kačinauskas atsakė, kad ne, tai yra palikta iš bendrų sutarties nuostatų.

A. Meiženis teiravosi, ar būtų kokios pasekmės jei šį sprendimą atidėtume.

J. Kačinauskas atsakė, kad taip, būtų. Pasisakė, jog būtų galima išbraukti visą 26 punktą.

Tarybos nariai diskutavo.

E. Auškalnis siūlė pataisyti klaidas.

V. Jasevičius siūlė išbraukti 26 punkte žodžius „aukciono būdu“.

L. Dargienė siūlė taip pat ir  24 punkte išbraukti žodžius „aukciono būdu“.

R. Norvilienė tikslinosi dėl 16 punkto, ar visi statiniai ir įrenginiai yra įvardinti sutartyje.

J. Kačinauskas atsakė, kad nekilnojamojo turto registre numatyta registruoti tik teniso

kortų aikštelę, o 16.2. sutarties punkte yra parašyta, jog teisėtai pastatytus statinius išperka

valstybė.

R. Norvilienė tikslinosi dėl teisėtumo.

Pasisakė R. Vaitiekus dėl 24 ir 26 punktų, jog jų nereikia išbraukti.

Pasisakė R. Jonutis.

Posėdžio pirmininkas siūlė patikslinti pasiūlymus.

V. Jasevičius siūlė išbraukti 24 ir 26 punkte žodžius „aukciono būdu“.

A. Mikalauskas patikslino, jog 24 punkte reikia palikti žodžius „aukciono būdu“, o 26

punktą siūlė išbraukti visą, nes čia yra iš bendrų sutarties nuostatų.

Posėdžio pirmininkas siūlė bendru sutarimu pritarti pateiktam pasiūlymui.

Pasiūlymui pritarta bendru sutarimu.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl kitos paskirties valstybinės žemės

sklypo, kadastro Nr. 8750/0007:251, dalies esančios Šilalės rajono savivaldybėje, Pajūrio

miestelyje, Jūros g. 12A, nuomos (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

23. SVARSTYTA. Leidimas pirkti techninio projekto užduoties ir techninio projekto

rengimo paslaugas.

Pranešėja Simona Marozienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, iki 250 000 Eur numatyta vien projektavimo darbams, ar lėšos bus

skirtos iš savivaldybės biudžeto ar iš Tauragė+ projekto.

S. Marozienė atsakė, kad 85 proc. iš Tauragė+ programos ir 15 proc. iš mūsų lėšų.

R. Norvilienė klausė, ar tiksliai paskaičiavote sumą, ar apklausos būdu kreipėtės į įmones

ir jos pateikė būtent tokias sumas.

S. Marozienė atsakė, taip, kreipiausi į keletą įmonių, kurios rengia techninius projektus, iš

vienos įmonės gavau komercinį pasiūlymą, kad kainuotu apie 400 000 Eur, iš kitos, jog apie

180 000 Eur, tad buvo išvestas sumos vidurkis.

R. Norvilienė klausė, ar galite įvardinti kokios tai įmonės.

S. Marozienė atsakė, kad buvo 3 komerciniai pasiūlymai pridėti prie sprendimo projektų,

per ryšius.

R. Norvilienė pasisakė ir klausė, ar tikrai nėra per daug užsikelta pliusinė suma, galbūt

projektą pavyktų padaryti už 180 000 Eur.

S. Marozienė paaiškino, jog galbūt ta įmonė, kuri pasiūlė 180 000 Eur galėjo neįsitraukti

tam tikrų niuansų, kurie bus mums reikalingi, o kita, kuri siūlė 400 000 Eur, galbūt įsitraukė.

Pranešėja paaiškino, kaip įmonės galėjo išsivesti vidurkius, procentus techninio projekto

parengimui. 

Pasisakė R. Norvilienė, A. Meiženis.

R. Vaitiekus klausė, savivaldybė turi generalinę sutartį su projektuotoju, ar buvo klausta

jo pasiūlymų.
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S. Marozienė atsakė, kad taip, buvo klausta, jie taip pat paskaičiavo 8 proc. nuo projekto

vertės ir jų atsakymas buvo apie 400 000 Eur. Į juos buvo kreiptasi oficialiu laišku, nusiunčiant

techninę užduotį, bet jie neatsakė, atsakymą pateikė skambučiu.

R. Norvilienė klausė, ar mes patys priimdami tokius sprendimus neišauginame kainos.

A. Mikalauskas atsakė, kad lėšos kurios nepanaudojamos sugrįžta į savivaldybės biudžetą

ir turime pasiūlymus nuo 180 000 – 400 000 Eur, nereiškia, kad tas kur teikė už 180 000 Eur ir

pateiks galutinį pasiūlymą už tokią sumą, tai yra tik informacijos surinkimas, vėliau įmonėms

pradėjus analizuoti ir skaičiuoti, pasiūlymo kaina gali išaugti. Viešieji pirkimai vieši, visi

matysite kainas. Siūlė pasiskirti didesnę sumą ir jei bus sutaupyti pinigai po mėnesio juos

perskirstyti.

R. Vaitiekus klausė, ar šiuo klausimu bus skelbiamas atskiras viešas pirkimas ar bus

tariamasi su turimos sutarties rangovu.

S. Marozienė atsakė, kad bus atviras konkursas.

A. Dambrauskas klausė, gal esate paskaičiavę kokia orientacinė vieno buto kaina.

A. Jančauskas atsakė, kad tai parodys techninis projektas.

R. Vaitiekus siūlė vietoje 250 000 Eur įsirašyti 170 000 Eur.

Pasisakė A. Jančauskas, R. Norvilienė, R.Vaitiekus, R. Jonutis, A. Meiženis, R. Toleikis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą pasiūlymą.

Pasiūlymui pritarta, balsų dauguma.

BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – 3, SUSILAIKĖ – 7.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo pirkti techninio projekto

užduoties ir techninio projekto rengimo paslaugas (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

24. SVARSTYTA. Leidimas vykdyti Kaltinėnų seniūnijos Gineikių kaimo D. Poškos

gatvės dalies kapitalinio remonto, stabilizuojant žemės sankasą, darbų pirkimą.

Pranešėja Simona Marozienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė tikslinosi, ar tiesa jog nuspręsta šį kelią sutvarkyti iš savivaldybės biudžeto

lėšų, tam skirti 140 000 Eur, o sutvarkius teisminiu keliu bandyti išsiieškoti šitos sumos.

A. Jančauskas atsakė, kad taip.

R. Norvilienė klausė, o ar nebuvo bandoma atvirkščiai daryti, pirma išsireikalauti šią

sumą, kad sutvarkyti, jog nereikėtų naudoti lėšų iš savivaldybės biudžeto.

A. Jančauskas atsakė, kad žinant kiek teisminiai procesai trunka, manome, kad jau ir taip

per daug laukėme, diskutavome ir bandėme derybų keliu susitarti, tačiau nepavyko. Jie taip pat

nebeprisiima dalies kaltės, todėl šiai dienai byla yra perduota į teismą, o mes manome vykdyti

darbus ir tuomet papildyti ieškinį, nes nupirkus darbus žinosime tikslią darbų sumą.

R. Norvilienė klausė, ar suma numatyta biudžete.

A. Jančauskas atsakė, kad taip.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktams sprendimo projektui dėl leidimo vykdyti Kaltinėnų

seniūnijos Gineikių kaimo D. Poškos gatvės dalies kapitalinio remonto, stabilizuojant žemės

sankasą, darbų pirkimą (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 1.

25. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo

Nr. T1-25 „Dėl Gyventojų iniciatyvų, skirtų gyvenamajai aplinkai ir viešajai infrastruktūrai

gerinti ir kurti, projektų idėjų atrankos ir finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Regina Stulgienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė prašė įvardinti, kiek kainavo naujas dalyvaujamojo biudžeto viešinimui

skirtas internetinis puslapis.
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A. Jančauskas atsakė, kad klausiate klausimo nesusijusio su tarybos sprendimu, tai yra

tvarkos aprašo pakeitimas, tačiau sumą tikrai patikslinsime ir pasakysime.

Pasisakė R. Norvilienė.

L. Dargienė klausė, ar buvo pasidomėta dėl duomenų apsaugos.

A. Jančauskas atsakė, kad su įmone yra pasirašyta sutartis, sutartyje yra punktas, kuriame

parašyta, jog už duomenų apsaugą atsako ir visą atsakomybę prisiima įmonė.

L. Dargienė klausė, kiek buvo atmestų, negaliojančių balsų.

R. Stulgienė atsakė, kad buvo pateikta užklausa šią paslaugą teikusio asmens, tačiau iki

šiol nesulaukiau atsakymo. 

L. Dargienė prašė gavus informaciją šiuo klausimu ją persiųsti tarybos nariams.

R. Norvilienė klausė, ar komisijos nariai mato balsuotojų duomenis.

R. Stulgienė atsakė, kad nemato.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-25 „Dėl Gyventojų iniciatyvų, skirtų

gyvenamajai aplinkai ir viešajai infrastruktūrai gerinti ir kurti, projektų idėjų atrankos ir

finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 7. 

26. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 24 d. sprendimo

Nr. T1-30 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono

savivaldybės vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir

saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Simona Marozienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus klausė, kodėl buvo pasirinkta 1000 ir 250 m².

S. Liatukas atsakė, kad 1000 m² reikalavimas buvo numatytas Kelių priežiūros ir plėtros

programos finansavimo įstatyme, šiuo metu ta nuostata yra panaikinta ir automatiškai mes ją

naikiname. Prieš tai nurodytoje tvarkoje būtų buvę privaloma sudarinėti atskirus prioritetinius

sąrašus atkarpoms virš 1000 m², manau kad tai supaprastina visas procedūras. O pasirinkta 250

m² atkarpos plotas dėl to, kad tai kaip tarpinis variantas, nes mažesnio ploto atkarpas įtraukinėti į

mūsų sąrašą yra visiškai netikslinga.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2022 m. vasario 24 d. sprendimo Nr. T1-30 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos

finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti,

taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, naudojimo tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

27. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. kovo 7 d. sprendimo Nr.

T1-49 „Dėl Šilalės rajono vietinės reikšmės kelių objektų prioritetinių eilių 2024-2026 metų

sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Simona Marozienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2024 m. kovo 7 d. sprendimo Nr. T1-49 „Dėl Šilalės rajono vietinės reikšmės kelių

objektų prioritetinių eilių 2024-2026 metų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

28. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. kovo 7 d. sprendimo Nr.

T1-50 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono

savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti),
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prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2024 metų objektų sąrašo patvirtinimo“

pakeitimas.

Pranešėja Simona Marozienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė prašė patikslinti, kas buvo išsakyta komisijoje ar komitetuose dėl

daugiabučio namo kiemo, D. Poškos g. 14 automobilių stovėjimo aikštelės objekto, kaip jis

atsirado prioritete. 

S. Liatukas paaiškino, kad šių metų pradžioje buvo patvirtintas 2024 m. KPPP objektų

sąrašas, jame nebuvo numatyti jokie paprastieji remontai, ir buvo planuojama artimiausiais

metais atlikti apžiūras seniūnijų viduje, tradiciškai Šilalės mieste remontuojamos daugiabučių

namų aikštelės, pernai nemažas jų kiekis buvo išasfaltuota, tačiau šiemet atlikus apžiūrą,

pastebėta, kad dauguma kiemų neturi sutvarkytų ar tvarkingai funkcionuojančių lietaus nuotekų,

arba jų apskritai nėra, taip pat kaip visi žino yra parengti 3 kvartalinės renovacijos projektai, į

kuriuos patenka dauguma Šilalės miesto daugiabučių namų kiemų, išskyrus vieną – D. Poškos g.

14 aikštelė, ji išskirta specialiai, kadangi 2021 m. buvo paruoštas projektas (jungtinis projektas)

kartu su aikštelėmis už bibliotekos ir ši dalis projekto buvo neįgyvendinta, kadangi techninis

projektas yra parengtas, mes galime operatyviai atlikti viešuosius pirkimus ir aikštelės remontą,

juolab, jog projekte yra numatyti lietaus tinklai, apšvietimas. Patikino, jog kitos aikštelės tikrai

nėra pamirštos.

R. Norvilienė klausė, ar bus įrengta nauja aikštelė.

S. Liatukas atsakė, kad esama aikštelė, tiesiog praplečiama, šiuo metu ši buvusi teniso

aikštelė apleista.

R. Norvilienė tikslinosi, jog anksčiau ten niekas automobilių ir nestatydavo.

S. Liatukas atsakė, kad nestatydavo.

R. Norvilienė klausė, jog iš esmės aikštelė bus įrengiama naujai.

S. Liatukas atsakė, kad renovuojama, pritaikant automobilių statymui.

R. Norvilienė klausė, ar parenkant šią aikštelę buvo žiūrima kiek preliminariai gyventojų

ji bus aktuali ir ar tikrai nebuvo kitų aikštelių kur gyventojų skaičius yra didesnis.

S. Liatukas paaiškino, jog aikštelė sąraše atsirado vien dėl to, jog jau yra parengtas

projektas su numatytu tinklų įrengimu, ko nėra kituose kiemuose. 

Pasisakė A. Meiženis.

R. Gečienė klausė, ar Šilalėje bus vykdoma kvartalinė renovacija.

S. Liatukas atsakė, kad ji tikrai būtų vykdoma, jei būtų paskelbtas kvietimas.

R. Gečienė teiravosi, į kokią eilutę, sąrašą planuojama įtraukti Šilalės ligoninės tako

remontą, kada planuojamas šis remontas. 

S. Liatukas atsakė, kad tai turėtų būti atlikta iš pačios ligoninės biudžeto.

R. Norvilienė klausė, pagal patvirtintą 2 m. objektų sąrašą  ir pagal šį sąrašą prioritete

turėjo būti kita Šilalės miesto gatvė. Kodėl prioritetu visgi įtrauktas šios aikštelės remontas, kaip

taip atsitiko kad pametėme eiliškumą.

S. Liatukas atsakė, kad aikštelė iš esmės finansuojama perkeliant lėšas iš seniūnijos,

paprastiesiems remontams skiriamų lėšų, tik todėl čia atsiranda, kaip kompensacija.  Darbo

grupė svarstė ir nusprendė įtraukti.

Pasisakė A. Meiženis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2024 m. kovo 7 d. sprendimo Nr. T1-50 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos

finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti,

rekonstruoti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2024 metų

objektų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 1.

29. SVARSTYTA. 2024 metų neapmokestinamojo žemės sklypo dydžio nustatymas.
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Tarybos nariai Birutė Žirlienė, Lineta Dargienė, Viktoras Stancelis, Rolandas Toleikis,

Vytautas Jucius, Raimundas Viatiekus, Akvilė Gargasaitė, Erika Gargasė, Vitalija Jankauskaitė-

Milčiuvienė, Gintas Navardauskas, Rimas Vaičikauskas, Rima Norvilienė, Artūras

Dambrauskas, Vida Miknienė, Aistė Giedraitienė, Remigijus Jonutis, Asta Bataitytė, Rimantas

Rimkus, Raimundė Gečienė nusišalino nuo 29 ir 30 klausimo svarstymo, priežastį nurodė (B.

Žirlienė, dėl galimo viešų ir privačių interesų konflikto; L. Dargienė, dėl galimo viešų ir privačių

interesų konflikto; V. Stancelis, dėl galimo viešų ir privačių interesų konflikto; R. Toleikis, dėl

galimo viešų ir privačių interesų konflikto; V. Jucius, dėl galimo viešų ir privačių interesų

konflikto; R. Vaitiekus,  dėl galimo viešų ir privačių interesų konflikto; Akvilė Gargasaitė, dėl

galimo interesų konflikto; E. Gargasė, dėl galimo viešų ir privačių interesų konflikto; V.

Jankauskaitė-Milčiuvienė, dėl galimo interesų konflikto; G. Navardauskas, dėl galimo viešų ir

privačių interesų konflikto; R. Vaičikauskas, dėl galimo interesų konflikto; R. Norvilienė, dėl

galimo viešų ir privačių interesų konflikto; A. Dambrauskas, dėl galimo interesų konflikto; V.

Miknienė, dėl galimo interesų konflikto; A. Giedraitienė, dėl galimo viešų ir privačių interesų

konflikto; R. Jonutis, dėl galimo viešų ir privačių interesų konflikto; A. Bataitytė, dėl galimo

interesų konflikto; R. Rimkus, dėl galimo viešų ir privačių interesų konflikto; R. Gečienė dėl

galimo interesų konflikto).

Nepritarta bendru sutarimu nusišalinimams, klausimas svarstomas iš esmės.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu - 1 punkte

vietoje „darbingumo lygio“ įrašyti „dalyvumo lygis“ ir prašė  pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl 2024 metų neapmokestinamojo

žemės sklypo dydžio nustatymo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

30. SVARSTYTA. Žemės mokesčio ir valstybinės žemės nuomos mokesčio lengvatų

2024 metams nustatymas.

Posėdžio pirmininkas priminė, jog didžioji dauguma tarybos narių nusišalino nuo šio

klausimo anksčiau, nelikus kvorumo nusišalinimams nepritarta, tad klausimas svarstomas iš

esmės.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl žemės mokesčio ir valstybinės

žemės nuomos mokesčio lengvatų 2024 metams nustatymo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

31. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas, įregistravimas Šilalės rajono savivaldybės

nuosavybėn ir perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės administracijai.

Tarybos narė Aistė Giedraitienė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (dėl

viešų ir privačių interesų konflikto išvengimo) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus klausė, ar viskas gerai su objektais, ar nėra ir, ar nekils problemų dėl

perėmimo savivaldybės nuosavybėn.

R. Kibelienė paaiškino, kad kadastrinius matavimus atliko Investicijų ir statybos skyrius,

jie yra nupirkę paslaugą, yra parengtos inventorinės bylos, jos pateiktos mums, viskas suderinta,

matininkai turi suderinti su besiribojančių sklypų savininkais, dalyvauja ir seniūnai, tad

problemų neturėtų būti. Pasisakė dėl situacijos su Sodų bendrija.

Pasisakė L. Dargienė ir klausė, dėl pridedamų gatvių kortelių, ar tikrai viskas yra

suderinta.



17

R. Kibelienė paaiškino, kad dėl kelių sąrašo buvo priimtas sprendimas taryboje, sąrašas

senas, kortelės yra užvestos pagal senąjį kelių patvirtintą sąrašą ir tik priėmus tarybos sprendimą

yra tikslinamos kortelės ir naujai suvedami duomenys, visos kortelės yra buhalterinėje apskaitoje

senos pagal seną sąrašą, o sąrašus pateikia seniūnai.

R. Norvilienė klausė, ar galite pasakyti ar buvote susitikę su Sodų bendrijos „Draugystė“

nariais dėl savivaldybės galimai neteisėtai perimto jiems priklausančio turto. Ar buvo su jais

bendrauta, žodžiu, raštu.

R. Kibelienė atsakė, kad pati asmeniškai nedalyvavo jokiame susitikime.

R. Norvilienė klausė, jog galbūt į tai galėtų atsakyti administracijos direktorius, ar buvo

susitikta ar kalbėta su šios bendruomenės atstovais.

A. Jančauskas atsakė, kad klausimas nesusyjąs su šiuo sprendimu, todėl neatsakys.

L. Dargienė klausė, ar buvo susitikta su žmonėmis, su kurių teritorija ribojasi perimami

plotai.

R. Kibelienė atsakė, kad seniūnai pateikė pirminius sąrašus ir ką pateikė derino su

kiekvienu gyventoju. 

R. Vaitiekus klausė, kur galime pamatyti suderinimus su besiribojančių sklypų

savininkais. Ar yra tie suderinimai.

R. Kibelienė atsakė, kad inventorinėse bylose,  kurios yra popierinės, skyriuje.

R. Vaitiekus klausė, ar po posėdžio būtų galima tai pamatyti.

R. Kibelienė atsakė, kad taip.

Pasisakė L. Dargienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybės turto perėmimo,

įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti

juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 13, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 11.

Į  posėdžių salę sugrįžo A. Giedraitienė.

32. SVARSTYTA. Leidimas išnuomoti Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise

priklausiančias patalpas nuomos be konkurso būdu.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu – preambulėje

vietoje „konkurso organizavimo taisyklių“ turi būti „nuomos tvarkos aprašo patvirtinto“ ir prašė

pritarti.

R. Norvilienė tikslinosi, jog čia tiesiog Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos

biuras nori nuomotis patalpas.

R. Kibelienė atsakė, kad taip.

R. Norvilienė klausė, ar teisingai pasirinktas terminas „neilgiau 30 kalendorinių dienų“.

R. Kibelienė atsakė, kad be konkurso yra reglamentuota jog iki 30 kalendorinių darbo

dienų, kaip trumpalaikis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo išnuomoti Šilalės rajono

savivaldybei nuosavybės teise priklausiančias patalpas nuomos be konkurso būdu (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

33. SVARSTYTA. Pripažinto netinkamu (negalimu) naudoti Šilalės rajono savivaldybei

nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto nurašymas, išardymas ir likvidavimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar planuojama prieplauką nugriauti ir atstatyti.

R. Kibelienė atsakė, šios prieplaukos neplanuojama atstatyti, šalia yra pastatyta kita.

R. Norvilienė klausė, o pašalinimo darbus atliks tos erdvės nuomotojas ar savivaldybė.



18

R. Kibelienė atsakė, kad organizuos administracijos direktorius  teisės aktų nustatyta

tvarka, o kokiu būdu bus matyti.

R. Vaitiekus domėjosi, ar yra paskaičiavimai kiek kainuos nugriovimas.

R. Kibelienė atsakė, kad dar neturi paskaičiavimų.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pripažinto netinkamu (negalimu)

naudoti Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto

nurašymo, išardymo ir likvidavimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

34. SVARSTYTA. Savivaldybės turto perdavimas pagal panaudos sutartį asociacijai

„Upynos miestelio bendruomenė“.

Tarybos narys Tadas Sadauskis nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (nes

yra Upynos miestelio bendruomenės narys) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl savivaldybės turto perdavimo

pagal panaudos sutartį asociacijai „Upynos miestelio bendruomenė“ (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo T. Sadauskis.

35. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. kovo 7 d. sprendimo Nr.

T1-53 „Dėl sutikimo perimti Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn valstybei nuosavybės teise

priklausantį materialųjį turtą ir jo perdavimo Šilalės rajono savivaldybės viešajai bibliotekai“

pakeitimas.

Tarybos narė Rima Norvilienė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (nes

klausimas susijęs su jos tiesiogine darboviete) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2024 m. kovo 7 d. sprendimo Nr. T1-53 „Dėl sutikimo perimti Šilalės rajono

savivaldybės nuosavybėn valstybei nuosavybės teise priklausantį materialųjį turtą ir jo

perdavimo Šilalės rajono savivaldybės viešajai bibliotekai“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

36. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. liepos 27 d. sprendimo

Nr. T1-189 „Dėl Vienkartinių ir tikslinių pašalpų skyrimo ir mokėjimo Šilalės rajone tvarkos

aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. liepos 27 d. sprendimo Nr. T1-189 „Dėl Vienkartinių ir tikslinių pašalpų

skyrimo ir mokėjimo Šilalės rajone tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ- 0 , SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Norvilienė.

Iš posėdžių salės išėjo G. Navardauskas, A. Dambrauskas.
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37. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. sausio 18 d. sprendimo

Nr. T1-14 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų melioracijos darbų, finansuojamų

valstybės biudžeto lėšomis, sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2024 m. sausio 18 d. sprendimo Nr. T1-14 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų

melioracijos darbų, finansuojamų valstybės biudžeto lėšomis, sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

38. SVARSTYTA. Šilalės rajono kaimo plėtros rėmimo 2024–2026 metų programos

paraiškų atrankos komisijos patvirtinimas.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu – 1.3. papunktį

pakeisti ir jį išdėstyti taip: Asta Mikavičienė, Savivaldybės administracijos Centralizuoto

buhalterinės apskaitos skyriaus vyriausioji specialistė ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono kaimo plėtros

rėmimo 2024–2026 metų programos paraiškų atrankos komisijos patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo G. Navardauskas, A. Dambrauskas.

39. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės rajono savivaldybės ir Telšių rajono savivaldybės

bendradarbiavimo sutarties pasirašymui.

Pranešėjas Andrius Jančauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Iš posėdžių salės išėjo R. Vaičikauskas.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo Šilalės rajono

savivaldybės ir Telšių rajono savivaldybės bendradarbiavimo sutarties pasirašymui (balsų

dauguma).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. NABALSAVO – 1.

43. SVARSTYTA. Leidimas rengti ir teikti paraišką „Sveikatos specialistų rengimas,

pritraukimas“.

Pranešėja Ineta Butvidienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė prašė pristatyti kokia yra projekto esmė, ką tiksliai planuojama daryti.

I. Butvidienė atsakė, kad suma yra sudaryta iš dviejų dalių: viso projekto konsultavimas,

projekto plano įgyvendinimo paruošimas. Pranešėja informavo, jog labai daug apie sveikatos

specialistų rengimo, pritraukimo kvietimą negali pasakyti, kadangi jis pasirodė ne taip seniai, ir

kol kas yra daugiau klausimų nei atsakymų, tačiau dėl trumpo kvietimo laikotarpio, iki rugpjūčio

31 d. turėtų būti pateiktas kvietimas, dėl šios priežasties buvo stengtasi pasižiūrėti ko reikėtų

pirmiausiai, kad būtų galima dalyvauti. Trumpai kiek žinoma apie šį projektą, tai, kad pinigėliai,

kaip priedas, bus skirti gydytojams rezidentams, kurie yra rezidentai ir atliks praktiką

rezidentūros bazėse, numatytas ir studijų finansavimas, tačiau su įsipareigojimu, kad po studijų

baigimo dirbtų bent du metus pasirinktoje gydymo įstaigoje, taip pat lėšos būtų skirtos ir vidaus

ligų gydytojo perkvalifikavimui, stipendijoms, numatyta finansuoti bendrosios praktikos slaugos

slaugytojų studijas su tuo pačiu įsipareigojimu atidirbti bent du metus, svarbu ir tai, jog bus

numatyta galimybė finansuoti jau prasidėjusius mokslus. Informavo, kad kol kas nėra numatyta

kas visą tai kuruos. 

Į posėdžių salę sugrįžo R. Vaičikauskas.

Pasisakė R. Norvilienė ir klausė, kiek tai realiai padės pritraukti naujų gydytojų.
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I. Butvidienė atsakė, kad Pagal LR Sveikatos apsaugos ministerijos viziją, turėtų būti

atskiras pristatymas kaip tai turėtų vykti, bet pirmiausia siūloma išsiaiškinti poreikį iki pat 2030

m. ir po to surasti žmones, kurie norėtų studijuoti arba ieškoti kas jau mokosi rezidentūroje ir

tokius žmones kalbinti grįžti į Šilalę.

R. Norvilienė tikslinosi dėl trūkstamų specialistų programos, kiek ši programa veikia,

kiek į ją atsiliepia. Ar dalyvavimas šiame projekte padės realiai juos pritraukti.

I. Butvidienė atsakė, kad tik paties projekto vykdymo eigoje bus galima į tai atsakyti.

Taip pat svarbu paminėti, jog ši programa kitaip nei trūkstamų specialistų programa, būtų

finansuojama ne iš savivaldybės biudžeto. Pasisakė dėl trūkstamų specialistų programos

neveikimo.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė tikslinosi, ar 383 000 Eur numatyta maksimali galima suma

3 metams.

I. Butvidienė atsakė, kad ne, suma numatyta 5 m.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė klausė, ar yra atlikti paskaičiavimai, kiek už tokią sumą

pavyktų pritraukti medikų.

I. Butvidienė atsakė, kad pasiskaičiavimų dar neturi, nes nežino ar koordinuos šį projektą.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė klausė, ką tokiu atveju siūlote daryti.

I. Butvidienė atsakė, kad leisti dalyvauti.

Pasisakė V. Jankauskaitė-Milčiuvienė ir klausė dėl netinkamų lėšų finansuoti.

I. Butvidienė atsakė, kad tinkamos ir netinkamos išlaidos yra surašytos. Pranešėja

paaiškino, jog kiekviename projekte yra būtinas šis sakinys (dėl tinkamų ir netinkamų lėšų

finansavimo), be jo nepraleidžia Centrinė projektų valdymo agentūra, o kiek tokių lėšų tai

sudarys mes nei vienas negalime pasakyti.

Pasisakė V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, I. Butvidienė.

R. Gečienė klausė dėl sveikatos specialistų pritraukimo, kodėl šiuo klausimu nepavyksta

susikalbėti su administracijos vadovais, kas vyksta, kodėl procesas toks neaiškus.

A. Jančauskas atsakė, kad viskas yra gerai, vyksta diskusijos, radę geriausią sprendimą

ateisime į tarybą.

Pasisakė A. Meiženis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo rengti ir teikti paraišką

„Sveikatos specialistų rengimas, pritraukimas“ (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 1.

44. SVARSTYTA. Leidimas rengti ir teikti paraišką „Sveikatos centro veiklos modelio

diegimas“.

Pranešėja Ineta Butvidienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo rengti ir teikti paraišką

„Sveikatos centro veiklos modelio diegimas“ (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

45. SVARSTYTA. Vienkartinės paramos gimus vaikui skyrimo ir mokėjimo Šilalės

rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėjas Raimundas Vaitiekus pristatė sprendimo projektą su pakeitimu – 2 skyriaus 4

punkte vietoje 6,5 BSI  įrašyti 11 BSI ir prašė pritarti.

V. Jucius domėjosi kiek tai veikia demografinę padėtį.

            R. Gečienė siūlė stebėti demografinę padėtį ir jei situacija pagerės dar padidinti sumą.

Pasisakė R. Jonutis, R. Vaitiekus, A. Meiženis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Vienkartinės paramos gimus

vaikui skyrimo ir mokėjimo Šilalės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo

(vienbalsiai).

            BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Posėdžio pirmininkas Algirdas Meiženis

Posėdžio sekretorė Sandra Balčienė
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